
RDŻ/02/11/2021              Gliwice, dnia 09.11.2021 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 9 listopada 2021 r., godz. 18.30

Z-ca  Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy  Mariola Bucher otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki,
powitała zebranych członków Rady Dzielnicy, stwierdziła prawomocność obrad (obecnych było 10 członków Rady
Dzielnicy) i zaproponowała przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Ostateczne założenia wydatków z budżetu Rady,

2. Prezentacja materiałów biuletynu informacyjnego, 

3. Sprawy nowe, pisma przychodzące,

4. Zamknięcie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Ostateczne założenia wydatków z budżetu Rady.
Pan Stanisław Franiel - Przewodniczący Zarządy Dzielnicy przedstawił informacje dotyczące wydatków  
poniesionych z budżetu Rady Dzielnicy, i tak:

• Zakupiono opaski odblaskowe,
• sprzęt sportowy - piłki, 
• siatki do bramek na boisko, 
• zamówiono catering na spotkanie dla seniorów. 
• Ponadto zostaną zakupione sprzęty do sprzątania oraz środki do dezynfekcji. 

Do 23 listopada należy oddać wnioski do budżetu.

Ad 2) Prezentacja materiałów biuletynu informacyjnego.
Pan  Stanisław  Franiel  zaprezentował  tzw.  szczotkę  biuletynu,  który  zostanie  przekazany  do  druku  
w najbliższym miesiącu

Ad 3) Sprawy nowe, pisma przychodzące.
• ZDM w odpowiedzi na pismo z dnia 05.10.2021 r. poinformował, że oznakowanie poziome przejść dla

pieszych w ciągu ulicy Strzelniczej/Olszewskiego, Szymanowskiego, Elsnera, Św. Hubera i Granicznej przy
skrzyżowaniu z ulicą Tarnogórską jest planowane do odnowy w bieżącym miesiącu;

• w odpowiedzi na pismo z dnia 28.10.2021 r. dotyczącego wykonania oświetlenia przy ul. Omańkowskiej,
Wydział  Usług Komunalnych informuje,  że budowa w/w oświetlenia jest  umieszczona na liście zadań
oczekujących  na  realizację.  Zostaną  naprawione  ubytki  w  chodniku.  Niestety  nie  zostanie  wykonany
utwardzony chodnik z powodu niewystarczającej szerokości pasa drogowego;

• zgodnie z informacją Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska pomiar hałasu z terenu autostrady
A1 na wysokości osiedla Żernik zostanie przeprowadzony do 30 kwietnia 2022 r.;

• w związku z zawiadomieniem z Urzędu Miejskiego w Gliwicach,  Wydziału Planowania Przestrzennego
o rozpoczęciu prac nad projektem Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
miasta  Gliwice,  Pani  Mariola  Bucher,  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  nr  13  im.  Krystyny  Bochenek
w Gliwicach, napisze wniosek do Urzędu Miasta dotyczący działek, na których znajdują się budynki szkoły.
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Ad 4)  Zamknięcie obrad.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Nie ustalono terminu kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy, lecz wg harmonogramu powinno się ono 
odbyć w dniu 14 grudnia 2021 r. 

Protokołowała: Podpis V-ce Przewodniczącej Zarządu Dzielnicy:

Małgorzata Toll

    (podpis) (podpis) 
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